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5.1.2e|[5.1.2e

Ook handig voor jullie om te weten.

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

van:IEEBE (RECN)SEEinv o>
Datum: maandag 08 mrt. 2021 8:17 AM

Aan: . i.
i

Kopie: 5.1.2e
(@

Onderwerp: RE: Toezicht IGT vaccineren op Saba en Sint Eustatius

Toch een beetje onzinmg je afwegmg? Dit moet toch gewoon met elkaar gedeeld kunnen worden” [EE bi

mij dat specifiek verantwoordelijk is voor de covid aanpak,
Weet verder dat we ieder 4 tot 6 weken een overleg hebben met het BES-team bij de IGJ. Daar proberen we mekaar zo goed
mogelijk op de hoogte te houden van de ontwikkelingen. Die samenwerking waarderen we zeer. Bij het recente bezoek

hebben we op de achtergrond geholpen het politiek, maar ook logistiek, goed in orde te krijgen voor jullie.

Maar uiteraard begrijp ik jullie afweging ook. Wat mij betreft handigste om dit dan te delen met ||ERE
Groet,

CRED)

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: EEEE (GSE) SEEN icin
Datum: maandag 08 mrt. 2021 7:56 AM

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Toezicht IGT vaccineren op Saba en Sint Eustatius

Uiteraard. Al beperken we de cc lijst bij mails aan bewindslieden tot één per directie om zo te voorkomen dat we het halve

ministerie dergelijke vertrouwelijke toezichtsinformatie verstrekken. Wie van jullie beiden heeft je voorkeur?

Met vriendelijke groet,

Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Stadsplateau 1 | 3521 AZ | Utrecht

Postbus 2518 | 6401 DA | Heerlen

m1 ICKE
https://www.igj.nl

Twitter: @IGInl

Duidelijk. Onafhankelijk. Eerlijk.
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van: iE EEN SEEM eminvwsnl>Verzonden: zondag 7 maart 2021 21:32

(CAR @igj.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: Toezicht IG] vaccineren op Saba en Sint Eustatius

e 5.1.2e

Ho

Zoujemi en [JERE ook direct hierover kunnen mailen?

Overigens had 1k al gehoord dat het een succesvol bezoek was. Saba 1s een groot succes, maar inmiddels loopt het op

Statia ook steeds beter.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: IEEEXN.[.GED) MERERMNominvwsniDatum: zondag 07 mut. 2021 3:45 PM

Aan: BRED. BE. (EXE) @minvws.nl>

Kopie: ERFCIEEE CR PLY) @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Toezicht IGJ vaccineren op Saba en Sint Eustatius

Met vriendelijke

512 b5.12e

roeten,

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

vou: ENE. (BE)EEGs
Datum: zondag 07 mt. 2021 2:48 PM

JERE @ minvws.nl>, BE3
1, i ERECE) @minvws.nl>, ,

Onderwerp: Toezicht IG] vaccineren op Saba en Sint Eustatius

Beste Paul,

Met dit bericht informeer ik je over het toezicht van de IGJ op Saba en Sint Eustatius in het kader van het toezicht op

vaccinatielocaties. De IG] heeft hier inspectiebezoeken gebracht.
De GGD-en zijn een belangrijke speler in deze crisis en spelen onder meer een cruciale rol bij het daadwerkelijk uitvoeren van de

vaccinaties. Ook het Public Health Departement op zowel Saba als Sint Eustatius heeft hierin verantwoordelijkheid genomen.
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Toezichtshezoeken

Op 21 en 22 februari 2021 was de inspectie aanwezig op Sint Eustatius en op 23 februari 2021 op Saba. Net als in Europees

Nederland heeft de inspectie tijdens de bezoeken gebruik gemaakt van het Toetsingskader vaccineren.

Vooraf heeft de inspectie projectplannen ontvangen en gesprekken (digitaal en/of telefonisch) gevoerd met medewerkers van de

Health Departments. Ook zijn de ervaringen van zowel VWS als het RIVM meegenomen.

Gezien het feit dat het op beide eilanden grotendeels gelukt is om Covid buiten de deur te houden, mede door strenge quarantaine

regels, was het voor het inspectieteam niet mogelijk om tijdens het daadwerkelijk vaccineren aanwezig te zijn op de

vaccinatielocaties. De aankondiging van de komst van de inspectie werd in eerste instantie kritisch ontvangen, maar beide eilanden

hebben gezorgd voor een goede ontvangst en begeleiding. Het inspectieteam heeft op adequate wijze haar werk kunnen doen.

Voorafgaande aan het daadwerkelijk vaccineren van de bewoners zijn de vaccinatielocaties bezocht (inclusief de opslagplekken van

de vaccins). Hierbij was aandacht voor de thema’s uit het Toetsingskader vaccineren, namelijk:

-  Ontvangst en opslag vaccins op locatie, inclusief transport naar de vaccinatielocatie

- Voor toediening gereed maken vaccins

- Het toedienen van de vaccins, waarbij ook aandacht was voor triage van risicogrecepen met afwijkend vaccinatieprotocol en

registratie van vaccinaties

- Bevoegd en bekwaamheid personeel op locatie

- Algemene randvoorwaarden en aandachtspunten, als opvang bij (medische) noodgevallen

Tijdens het vaccineren op Sint Eustatius kon de inspectie digitaal meekijken vanaf een andere locatie om niet in direct contact te

komen met de bewoners van het eiland.

Bevindingen

Het algemene beeld was, dat er een groot verschil is in de vaccinatiebereidheid tussen de beide eilanden. Op Saba heeft zich nu

ongeveer 85% van de bevolking van 18+ laten vaccineren (1328 bewoners). Op Sint Eustatius ligt dat aantal beduidend lager

(ongeveer 450 aanmeldingen vooraf). Gehoopt wordt op Sint Eustatius dat men in een later stadium zich alsnog wil laten

vaccineren. Dit is dan groepsgewijs mogelijk in de hospitainer, welke ook door de inspectie is bezocht.

Ten aanzien van zowel Saba als Sint Eustatius heeft de inspectie geconcludeerd dat er hard is gewerkt aan het opstellen van de

projectplannen, de daadwerkelijke organisatie en de uitvoering van het vaccineren. Hiermee heeft de inspectie beide eilanden

gecomplimenteerd. Er zijn kleine verbeterpunten geconstateerd die reeds gedeeld zijn met de Health Departments.

Geconcludeerd kan worden dat er op zowel op Saba als Sint Eustatius goede zorg wordt verleend rondom het vaccinatieproces en

dat het adequaat georganiseerd is. Dit geeft vertrouwen in het verdere beloop en geeft voor de inspectie geen aanleiding om in dit

verband terug te gaan.

Bonaire

Op Bonaire is het vaccinatieproces ondertussen ook gestart. De contacten met Bonaire verlopen prettig en de plannen zijn

ingezien. Mede ook gezien de bevindingen van VWS en het RIVM ter plaatste heeft de inspectie besloten om op 8 maart as. digitaal

mee te kijken en in gesprek te gaan met de GGD op Bonaire. Hier zijn eerder goede ervaringen mee opgedaan bij het toezicht op

GGD-en in het kader van testen en bron- en contactonderzoek op de BES.

Met vriendelijke groet,

51.2e 5.1.2e

5.1.28

Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Stadsplateau 1 | 3521 AZ | Utrecht

Postbus 2518 | 6401 DA | Heerlen

https://www.igj.

Twitter: @1GJnl
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Duidelijk. Onafhankelijk. Eerlijk.


